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JEDNÁNÍ RADY SPOLKU VIA RUSTICA Z.S. 

Zápis 

Termín jednání:  25. 2. 2025 od 8:00 hod. 

Místo jednání:   kancelář MAS Via rustica z.s., nám. Svobody 171, Pacov   

Přítomní členové rady spolku:  

Veřejný sektor (celkem 1 zúčastněný člen)  

Zájmová skupina – rozvoj obcí: 

- Hořepnický region – zastupuje Vladimír Kotýnek 

Soukromý sektor (celkem 3 zúčastnění členové)  

Zájmová skupina – podnikání: 

- Eva Zadražilová 

Zájmová skupina – zemědělství: 

- Dominik Klimeš 

Zájmová skupina – vzdělávání: 

- Mgr. Šárka Vitovská 

Omluvení členové rady spolku: Ing. Veronika Starková, RNDr. Miroslav Šrůtek, Společenství obcí 

Pacovsko 

Zástupci kanceláře spolku: Ing. Renata Zíková, Lucie Hlavinková, DiS. 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. na 

období 2021-2027 

3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

4. Organizační a personální záležitosti 

5. Diskuse 

6. Závěr 

Ad 1. Zahájení, schválení programu  

Jednání rady spolku zahájila předsedkyně Eva Zadražilová v 8:00 hod. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že rada spolku je usnášeníschopná, neboť jsou přítomni 4 členové z celkového počtu 7, 

tedy nadpoloviční většina, a soukromý sektor je zastoupen více než 50 % hlasů. Přítomní byli seznámeni 

s navrženým programem jednání, nepadl žádný návrh na jeho změnu. Zapisovatelkou byla navržena 

Lucie Hlavinková, ověřovatelem zápisu je dle jednacího řádu osoba předsedající jednání orgánu, tedy 

Eva Zadražilová, jako druhý ověřovatel byl navržen Vladimír Kotýnek. 

Usnesení k bodu č. 1: 

✓ Rada spolku schvaluje program jednání, zapisovatelku Lucii Hlavinkovou a jako druhého 

ověřovatele Vladimíra Kotýnka. 

Hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 4 hlasy. 
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Ad 2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via 

rustica z.s. na období 2021-2027 

2.1 Strategický plán Společné zemědělské politiky  

2.1.1 Příprava výzvy č. 2, aktualizace Fiche 4 – Podnikání malých a středních podniků, 

aktualizace dokumentu Způsob výběru projektů na MAS 

    Renata Zíková představila přítomným návrh aktualizované verze Fiche 4 a Způsobu výběru 

projektů na MAS. Oba dokumenty členové rady obdrželi v předstihu v podkladech a během jednání měli 

možnost vznášet připomínky a diskutovat o jejich navrhované podobě. Fiche bude zaslána ke konzultaci 

a připomínkování na SZIF. Následně kancelář MAS připraví ke schválení kompletní dokumentaci 

k výzvě č. 2. 

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 2.1.1. 

 

2.1.2 Projekt spolupráce MAS – Fiche 7 – Spolupráce MAS v rámci intervence LEADER – 

Klimatické a environmentální dopady změn kvality ovzduší na vybraném území Kraje 

Vysočina v čase 

Renata Zíková informovala o postupu přípravy projektu spolupráce řešeného s MAS Společnost 

pro rozvoj Humpolecka, z.s., představila jeho předpokládané financování a personální zajištění ze strany 

MAS Via rustica z.s. Rada byla seznámena s návrhem preferenčních kritérií pro bodové hodnocení 

projektů spolupráce MAS. 

Usnesení k bodu č. 2.1.2: 

✓ Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 2.1.2 a schvaluje preferenční kritéria 

pro hodnocení projektů spolupráce MAS. 

Hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 4 hlasy. 

Ad 3. Energetické aktivity – Nová zelená úsporám Light 

Renata Zíková informovala o aktuální situaci a nových podmínkách programu Nová zelená 

úsporám Light. Od července 2025 budou stávající odborné posudky nahrazeny renovačními pasy, které 

budou moci zpracovávat pouze vyškolení energetičtí specialisté. Pokud bude MAS chtít v poradenství 

k NZÚL pokračovat, bude muset řešit otázku školení zaměstnanců/energetických poradců nebo navázat 

spolupráci s externím energetickým odborníkem. Školení pro poradce by měla v dohledné době zahájit 

Národní síť MAS. 

Rada spolku bere na vědomí informace k bodu č. 3. 

Ad 4. Organizační a personální záležitosti 

   Renata Zíková informovala o řešení členství pana Miroslava Šrůtka v radě spolku, kdy dle 

aktuálních možností pan Šrůtek i nadále v radě zůstává. Přítomní členové rady spolku se shodli na 

nutnosti posílit valnou hromadu novými členy. 

   Renata Zíková dále informovala o personálních změnách – ukončení DPP Lenky Makovcové 

k 31. 1. 2025 (administrativní činnost), uzavření DPP s Annou Michálkovou od 1. 3. 2025 (úklid 

kancelářských prostor spolku) a uzavření DPP s Annou Vlčkovou (v návaznosti na projekt spolupráce 

– viz bod 2.1.2 výše). 

Usnesení k bodu č. 4: 

✓ Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 4 a souhlasí s navrženými 

personálními změnami v kanceláři MAS.  

  Hlasování: pro 4   proti 0   zdržel se 0    Usnesení bylo přijato 4 hlasy. 
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Ad 5. Diskuse 

Renata Zíková informovala o povinnosti MAS provést ex-post evaluaci realizace komunitně 

vedené strategie 2014-2020 a nutnosti zajištění související „focus group“. 

Eva Zadražilová navrhla, že kontaktuje předsedu Společenství obcí Pacovsko, Pavla Hájka, 

v souvislosti s potřebou vyjasnění účasti/neúčasti zástupce společenství na jednáních rady spolku. 

Přítomní členové rady se shodli, že příští jednání se uskuteční 25. 3. 2025 od 8:00 hod.  

Ad 6. Závěr 

Eva Zadražilová poděkovala přítomným za účast a spolupráci a ukončila jednání rady spolku 

v 9:30 hod. 

Zapsáno dne 25. 2. 2025. 

Podpis zapisovatele: Lucie Hlavinková ………………...……………………………………… 

Podpis ověřovatelů: Eva Zadražilová ………………...……………………………………… 

Vladimír Kotýnek ………………………………………………………... 


